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В Україні тема легалізації канабісу в останні роки викликає велику 

кількість суперечок як з боку громадськості, так і наукових кіл. Серед 

вітчизняних науковців, юристів, представників сфери охорони здоров’я мають 

місце різні, подекуди абсолютно протилежні, позиції з цього приводу. І 13 

лютого 2024 року Президентом України підписано закон про легалізацію 

медичного канабісу.  

Метою дослідження є аналіз ставлення населення до легалізації медичного 

канабісу в Україні. Використано методи системного аналізу, анкетного 

опитування, описової статистики. 

Для аналізу ставлення населення було проведено опитування в м. Харків, 

в якому взяв участь 141 респондент. На першому етапі дослідження було 

визначено, що переважну частку опитаних становили жінки (54 %) віком від 31 

до 40 років (42 %). 51 % респондентів відмітили, що вони підтримують 

легалізацію медичного канабісу в Україні. 25 % все ж таки мають негативне 

ставлення і 24 % вказали, що їм важко відповісти. 44 % опитаних погоджуються 

з такою думкою, що легалізація медичного канабісу може призвести до 

збільшення рівня залежності від наркотичних речовин. 73 % респондентів 

стверджують, що знають різницю між медичним та “побутовим” канабісом. 

51 % опитаних зазначили, що застосовували б засоби на основі медичного 

канабісу, якщо б лікар їх призначив. Також респонденти вказали можливі 

ризики, які, на їх думку, можуть виникнути через легалізацію медичного 

канабісу – це зловживання та зростання корупції під час виписування рецептів. 

Отже за результатами аналізу можна зробити висновок, що суспільство досить 

позитивно ставиться до легалізації медичного канабісу в Україні. 
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